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Maastricht, 5 juni 2024 

 
Betreft: Schriftelijke vragen van GroenLinks inzake cameratoezicht. 

 
Geacht college, 

 
Recent  heeft een informatiebezoek door enkele (burger)raadsleden aan de politie plaatsgevonden. 
We werden hartelijk ontvangen en geïnformeerd over de huidige situatie van het cameratoezicht in 
Maastricht en de toekomstige ontwikkelingen, zoals na de nieuwe aanbesteding. 
 
Cameratoezicht kan een belangrijke rol spelen in het veiligheidsgevoel van de burger. Er zitten echter 
ook andere kanten aan, zoals in sommige landen, waarbij opsporing en persoonsidentificatie en zelfs 
controles bij overtredingen een toepassing kunnen zijn. 
 
Als wij de verstrekte informatie goed begrepen hebben zal het resultaat van de aanbesteding 
vooralsnog niet leiden tot een ander gebruik maar biedt de nieuwe toepassing wel veel meer 
mogelijkheden (onder andere bij handhaving) die eventueel in de toekomst gebruikt kunnen worden. 

 
1. Is het college het met ons eens dat er een redelijke balans moet zijn tussen het extra gevoel 

van veiligheid en privacy voor de bezoekers van het stadscentrum? 
2. Worden de bezoekers van het stadscentrum naar de mening van het college voldoende 

geïnformeerd over het cameratoezicht? Is hier nog verbetering mogelijk? 
 
De nieuwe aanbesteding leidt tot extra mogelijkheden zoals o.a. automatische herkenning van 
incidenten. Mogelijk zijn er nog meer opties zoals persoonsherkenning.  

3. Kan het college al een overzicht geven van de nieuwe mogelijkheden en ook welke in de visie 
van het college wenselijke toepassingen zijn in de (nabije) toekomst? Ook dringt zich de 
vraag op wat de impact van deze nieuwe mogelijkheden zijn op de privacy? Blijft de balans 
zoals gevraagd onder vraag 1 intact? 

4. Kan het college al informatie geven welke verordeningen nu of later aangepast moeten 
worden, afhankelijk van de gebruikte of te gebruiken opties? 

5. Is het correct dat deze aanpassingen door de gemeenteraad geaccordeerd dienen te 
worden? 

 
Met vriendelijke groet, 
 

Harry Schouten, burgerraadslid GroenLinks 

Anne Lucas, raadslid GroenLinks 

 


